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 33שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 03.01.2021מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o  ראש העיר ויו"ר מועצת העיר -מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o  חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - נוימרק זוהרמר 

o ראה"עסגן חבר מועצה ו - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o  חברת מועצה - גב' נעה צ'פליצקי 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - עינבבשארי -גב' קפלן 
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o ומשנה לראש העיר חבר מועצה - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o  חבר מועצה -מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בוזגלו מיקאל 

o  חבר מועצה - זכריה ניסן 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o ראה"ע וסגןחבר מועצה  - מר סוטובסקי מיכאל 

 

 :כמו כן נכחו 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o ראש מינהל החינוך - גב' אריאלה קיידר 

o גזבר העירייה  - מר אמנון ארץ קדושה 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o חשבת העירייה - גב' אסתי וייסלר הרצוג 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o ת מועצהעוזר ראש העיר ומרכז ישיבו - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 פיקוח על הבנייה. -של חבר המועצה בר שי בנושא -שאילתא .1

 החלטה על ביטול רישום למגמות על אזוריות. -של חבר המועצה שי קינן בנושא -שאילתא .2

אילו אלטרנטיבות קיימות למבקשים  -של חבר המועצה שי קינן בנושא -שאילתא .3

 להירשם למגמות אזוריות? 

 אילו מגמות בוטלו? -חברת המועצה עינב קפלן בשארי בנושאשל  -שאילתא .4

 (.3רבעון) -2020אישור דו"ח רבעוני לשנת  .5
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 מחיקת חובות שאינם ניתנים לגביה חובות אבודים.  .6

 .2020עדכון התקציב הרגיל לשנת  .7

 לפקיד גביה על פי הדין.  -מנהלת מחלקת הגביה -מינוי הגב' סיוון ריאבוי .8

 כמפקח נציג איכות הסביבה. 021950555 -ל ת.זהסמכה של מר ניר שמוא .9

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 524פרוטוקול מס'  30

 פיקוח על הבנייה. -של חבר המועצה בר שי בנושא -שאילתא .1

 החלטה על ביטול רישום למגמות על אזוריות. -של חבר המועצה שי קינן בנושא -שאילתא .2

אילו אלטרנטיבות קיימות למבקשים  -של חבר המועצה שי קינן בנושא -שאילתא .3

 להירשם למגמות אזוריות? 

 אילו מגמות בוטלו? -של חברת המועצה עינב קפלן בשארי בנושא -שאילתא .4

 (.3רבעון) -2020מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אישור דו"ח רבעוני לשנת  .5

 מחיקת חובות שאינם ניתנים לגביה חובות אבודים.  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .6

 .2020מועצת העיר אישרה ברוב קולות את עדכון התקציב הרגיל לשנת  .7

 -מנהלת מחלקת הגביה -מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מינוי הגב' סיוון ריאבוי .8

 לפקיד גביה על פי הדין. 

כמפקח  021950555 -שמואל ת.זמועצת העיר אישרה ברוב קולות את הסמכה של מר ניר  .9

 נציג איכות הסביבה.

 פרוטוקול

טוב, חברים, כולם מסודרים? אוקי, אז אני פותח את ישיבת המועצה שמן  מר מוטי ששון:

, ואני מתחיל בסדר היום. שאילתא של חבר המועצה בר שי 33מספר  המניין

 בנושא פיקוח על הבנייה. שי, בבקשה. 

 

 פיקוח על הבנייה. -בר שי בנושאשל חבר המועצה  -שאילתא .1

קיבלתי כבר מספר פניות לא מבוטל בנושא הפיקוח על הבנייה, בענייני  מר בר שי:

הבנייה הלא חוקית של שכנים. אני רוצה לדעת מה הוא זמן הטיפול של אגף 
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הפיקוח על הבנייה בתלונות על עבירות בנייה, וכמה פניות כאלה מטופלות 

 ... בשנה? 

ימי עבודה בממוצע. כל  7זמני בדיקת התלונה, המענה הראשוני מתבצע תוך  ששון:מר מוטי 

תלונה או פנייה נבדקת ונבחנת על ידי מפקח בנייה ייעודי לנושא התלונות 

-תלונות כאשר מתוכן רק כ 800-ברחבי העיר. בשנה ממוצעת מתקבלות כ

ת התלונות תלונות, להמשך הטיפול בהליך הפלילי. מרבי 200, דהיינו, 25%

, הינן על רקע סכסוכי שכנים, תלונות סרק וזוטות. כמו 45%-בעיר, קרוב ל

מהתלונות המתקבלות הינן על בנייה המתבצעת בכלל  30%-כן, קרוב ל

 בהיתר. 

 כשמדברים על הליך פלילי,  מר בר שי:

 שאלת הבהרה, כן?  מר מוטי ששון:

נו מבצעים את ההליך הפלילי? האם כן. כשמדברים על הליך פלילי, האם אנח מר בר שי:

אנחנו הולכים לכיוון של קנסות או שאנחנו שולחים את האזרחים בעצם 

להתלונן או להגיש תביעה בבית משפט? כן, אני מכיר פשוט מקרה שבו אמרו 

 , תתבע בעצמה. -לגברת מאוד מבוגרת שהיא תפנה בעצמה ל

לך, זה משהו אחר. אם, יש פקחים  לא, לא, אם זה סכסוך שכנים, אמרתי מר מוטי ששון:

של העירייה שמסתובבים, אם יש שם מישהו שבנה או על פי תלונה, זה נבדק. 

אם יש פה משהו שהוא לא תקני ובניגוד להיתר, אז מטפלים בו בהליך 

הפנימי. קודם עוצרים לו את הבנייה, מימי תוכל לספר לך את התהליך, אבל 

 פרי. היא לא פה, היא יצאה. בבקשה, תס

קודם כל, יש הבדל. יש מצבים שמדובר בסכסוך שכנים, שאלה של רכוש  גב' יונת דיין:

משותף, בעלות, כן שלי, לא שלי. זה לא התחום של התכנון והבנייה, זה לא 

תחום שאנחנו יכולים להתעסק בו, אז הם מופנים או למפקחת על הבתים 

לייעץ להם בזה. בחלק המשותפים או לבית משפט. אנחנו לא יודעים אפילו 

הפלילי, או שזה חריגות בנייה, או בנייה בלי היתר, או שימוש חורג, אנחנו 

מטפלים. הפיקוח על הבנייה אוסף את כל החומרים, הראיות, העדויות, 

צילומים מהשטח, כל מה שצריך, והיום, במסגרת אחד התיקונים האחרונים 

מסלול של קנסות מנהליים כבר, כמעט שנתיים בחוק התכנון והבנייה, יש 

ויש מסלול של כתבי אישום פליליים, שאת שניהם אנחנו עושים ביחד, 

 הפיקוח והתביעה העירונית. 

 תודה.  מר בר שי:

אגב, חלק מההליך זה שעושים להם שימוע. מזמינים אותם להנדסה,  מר מוטי ששון:

 ולהנדסה, לחלק מהאנשים יש החלטות, יש להם יכולת לבצע החלטה,

 אכיפה, גם כספית וגם פלילית. 
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, נגיד ויש, גילינו על בעיה או חריגה, יכול להיות שישר נותנים -יכול להיות ש גב' אלינור מטלון:

 קנס לפני בירור או משהו כזה? לא. אוקי, תודה. 

 יש התראה, היא לא נכנסת לסכסוך בין שכנים. אוקי,  מר מוטי ששון:

 אני עובר לשאילתא הבאה. בבקשה, שי קינן.                                           

 

החלטה על ביטול רישום למגמות  -של חבר המועצה שי קינן בנושא -שאילתא .2

 על אזוריות.

אילו אלטרנטיבות קיימות  -של חבר המועצה שי קינן בנושא -שאילתא .3

 למבקשים להירשם למגמות אזוריות? 

היי, ערב טוב, מוטי. ערב טוב לחברי המועצה. אם יורשה לי, מוטי, לפני שאני  י קינן:מר ש

שואל את השאילתא, בנושאים של תכנון ובנייה אנחנו מעמיקים ונכנסים 

לעובי הקורה ומקיימים ישיבות שלמות, ודווקא בנושא חינוך, שמקבלים 

פני במועצה. אני החלטות שהן חלקן קרדינליות, אנחנו לא מדיינים עליהן ל

אומר את זה כי שאלתי בשאילתא מה הם השיקולים שעומדים מאחורי 

אותה החלטה שהתבשרנו עליה בשבוע שעבר בעיתונות, בנושא המגמות, 

וענית לי, סליחה מכבודך, אבל לדעתי בצורה לא מכבדת, שהשיקולים הם 

יביים, מקצועיים ופדגוגיים. ברור לי שהשיקולים לא יהיו שיקולים ספורט

אוקי? ברור שהם פדגוגיים. אבל שאלתי מה הם השיקולים. האם נעשתה 

 עבודת מטֵה, האם הדברים נעשו בצורה מסודרת. 

 תשאל את השאילתא ואני אענה לך.  מר מוטי ששון:

 אני, זה בדיוק מה ששאלתי. שאלתי את השאילתא.  מר שי קינן:

קולים הם שיקולים מקצועיים שאלת את השאילתא, אמרתי לך, השי מר מוטי ששון:

 וענייניים, במסגרת הסמכויות שניתנות לי כראש עיר. נקודה. 

 בוודאי,  מר שי קינן:

עכשיו, אם אתה רוצה לשמוע את ההסברים, לא רציתי לענות לך בכתב,  מר מוטי ששון:

הבאתי לא פחות ולא יותר את ראש מינהל החינוך, שהיא תסביר לך, כדי 

 מה שאנחנו עושים. ואני לא זקוק,שתוכל להבין את 

 תודה רבה.  מר שי קינן:

 ואני רק רוצה שתדע, כראש עיר, אני לא זקוק, אני ראש העיר. מר מוטי ששון:

 אני יודע, אני יודע.  מר שי קינן:

 אני לא זקוק לעצה כזו או אחרת, או להחלטת מועצה,  מר מוטי ששון:
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 אני יודע.  מר שי קינן:

 במסגרת החוק שנותן לי סמכויות.  מר מוטי ששון:

 מובן.  מר שי קינן:

מוטב שתקרא את פקודת העיריות, שם תראה בדיוק מה הסמכויות שניתנות  מר מוטי ששון:

 למועצה. 

 אני יודע שאתה לא צריך,  מר שי קינן:

 וכל מה,  מר מוטי ששון:

 אני חושב שראוי,  מר שי קינן:

 לך, כל מה שלא כתוב, שי, אני רק אומר מר מוטי ששון:

לא, אני יודע, מוטי. אין לי טענה על זה. אני רק אומר שראוי שהדברים האלה  מר שי קינן:

 ייעשו. זהו. 

אוקי, לכן אני רוצה שתדע, שאנחנו עובדים בצורה מקצועית, עם כל אנשי  מר מוטי ששון:

 המקצוע, ראש מינהל החינוך נמצאת כאן איתנו, עם כל הצוות שלה, כל

ראשי האגפים שיש לה במינהל ישבו ביחד עם המפקחות וישבו עם המנהלים 

בבתי הספר ועם ראש מינהל, יושבת ראש וועד ההורים, קודם כל, כדאי 

שתדעו, התוכנית הזאת הוצגה לוועד ההורים העירוני. ועד ההורים לא 

התנגד לתוכנית. ההיפך, לפי מה ששמעתי מאריאלה, הוא תמך בזה. אחרי 

ימים, או לא יודע, הם החליטו לחזור בהם ... סליחה, אני אומר,  מספר

הסמכויות הם שלי. אני יכול לשמוע את מי שאני רוצה, אבל אני בסופו של 

דבר זה שמחליט והאחריות היא עליי. לכן זה נשמע. קולם נשמע, והם חזרו 

בהם מהתמיכה שלהם בתוכנית. אבל, תדעו, שמנהלת המחוז, כן? הכל הובא 

לידיעתה, וקיבלנו את הסכמתה ללכת על המהלך הזה. עכשיו תשמעו את 

ההסברים, לא ממני, מראש מינהל החינוך. בבקשה. אגב, שום מגמה לא 

בוטלה. אני מציע לכולם לדייק, ולא איך שאתם קראתם, לבטל רישום. לא 

ביטלנו שום דבר. לידיעתכם, הוספתי עוד חצי מיליון שקל לנושא הזה, כדי 

יחידות. אז קודם כל,  5ים מגמות יותר בתחום המדעים והמתמטיקה להק

 5על הנושא הזה. כי היום המתמטיקה,  ₪הם קיבלו תוספת של חצי מיליון 

יחידות במתמטיקה זה דבר מאוד מאוד חשוב. וגם מדעים, מאוד מאוד 

שנים, וכל דבר אחר  3-, זה יהיה ל₪חשוב. לכן קיבלה תוספת של חצי מיליון 

א ביקשה, היא קיבלה ממני. אין לי שום בעיה לתקצב. אם תשימו לב, שהי

מיליון שקל שאנחנו מוציאים מהארנונה לטובת מערכת החינוך.  183-הגענו ל

ויש לנו צוות מצוין ,שיודע איך לנצל את התקציבים האלה. תקשיב טוב מה 

תת מיליון שקל הוספתי על מה שנתן משרד החינוך, כדי ל 183שאני אומר, 

לילדים שלנו את הטוב, את המיטב ואת המשאבים הכי גדולים שיכולים 
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להיות. לא היה את הדבר הזה מאז שחולון קמה, סדר גודל כזה של כסף 

לטובת מערכת החינוך. עכשיו אתה רוצה ... שיקולים פדגוגיים ומקצועיים, 

 בבקשה. 

טוב, אז ערב טוב לכולם. אני רוצה באמת להסביר את השיקולים שהביאו  גב' אריאלה קיידר:

להחלטה הזו. זה לא סוד שרצף הלמידה נפגם בשנה האחרונה. קצב הלמידה 

והיקף הלמידה הואטו. הפערים הלימודיים, החברתיים והרגשיים הורחבו, 

והרגשנו שלא מתאפשרת הזדמנות שווה לכל התלמידים להגיע לכיתות 

ות. ומה שהחלטנו לעשות, החלטנו להפסיק את הטרפת של המצוינ

התרוצצות של ילדים מבית ספר לבית ספר, להיבחן לכיתות, כשנמצאות 

אותן כיתות במרחב האזורי שלהם, באזור הרישום שלהם. כי יש לי בכל בית 

ספר כיתות מצוינות במדעים ומתמטיקה, וההיבחנות תהיה, כתוצאה מכך, 

הזאת והרצון לצמצם את ההתרוצצות הלא הגיונית  כתוצאה מההתבוננות

הזאת של ילדים בכיתה ו', להיבחן בעוד בחינה ועוד בחינה ועוד בחינה, 

החלטנו שההיבחנות תהיה אך ורק לבית הספר ... אותם. עכשיו, ישבנו עם 

צוותי החינוך של בתי הספר היסודיים, בנינו את המבחנים בשיתוף פעולה 

מקבלים השנה אופי שונה. ובכלל אני רוצה להגיד,  יחד איתם. המבחנים

שנבחן את התהליך הזה, ואם יהיה טוב, נמשיך אותו גם להמשיך. אם לא, 

 אנחנו נעצור ונחזור למה שהיה.  

 זאת אומרת שאת קושרת בין הקורונה לבין ההחלטה?  מר שי קינן:

נוספת, בעוד נקודת מבט. הקורונה היא טריגר להסתכל על הדברים פעם  גב' אריאלה קיידר:

אבל ההתבוננות הזאת של התרוצצות של ילדים החל מכיתה ו', היא 

התרוצצות לא הגיונית. היא לא הגיונית. וחולון יוצאת דופן בהקשר הזה 

במרחב האזורי, ואולי גם הארצי. אבל אני לא רוצה רגע לקפוץ כל כך רחוק. 

חנו נמצאים, והרצון כרגע הטריגר לעשות את זה זה היה המצב שבו אנ

לצמצם את ההתרוצצות המטורפת של הילדים. רגע, אז רגע, אז לגבי, מה 

 שאנחנו אישרנו, רגע, שנייה, תנו לי לסיים רגע. מה שאנחנו אישרנו, 

חבר'ה, רק רגע. תני לי רק, סליחה, יש איזה פרוצדורה, ובוא ניצמד  מר מוטי ששון:

תשובה ורשאי לשאול שאלת לפרוצדורות. מי ששואל שאילתא, מקבל 

הבהרה. זה לא דיון, זה שאילתא. זה לא הצעה לסדר, אני מצטער. אז נא 

לעבוד לפי הפרוצדורה. שי שאל שאלה, אבל אני חוזר ואומר, היה ערב פתוח 

לכל ההורים שרוצים לשאול שאלות, והם ישבו, אני עוד הלכתי מהמשרד, 

 ם? זאת אומרת, המשכתם לשבת עם, כמה זמן ישבת

 בלילה בערך.  10ישבנו עד  גב' אריאלה קיידר:

בלילה. אז כל התשובות  10בלילה. ולידי הייתה הפגנה של ההורים עד  10עד  מר מוטי ששון:

האלה שהיא אמרה, אני מבקש ממנה שהיא רק תרחיב למה ששי ביקש. 
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תרחיבי, כדי שנאפשר לאחרים שרוצים לשאול שאלות, בהנחה והפרוצדורה 

את שלא שואלים שאלות, כי זה שאילתא, זה לא דיון. זה לא הצעה היא כז

 לסדר. 

שי, מה שאני רוצה להגיד, ראש העיר פתח ואמר, אנחנו לא צמצמנו אף כיתת  גב' אריאלה קיידר:

מצוינת. כיתות המצוינות של כל מגמות האומנות, ספורט, מופ"ת, ומחר 

נפתחו מרחבי, אני רוצה  שזה רובוטיקה, נשארו כאופציה עירונית. בנוסף,

להדגיש, מרחבי מצוינות נוספים בבתי ספר, נפתחים מרחבים נוספים. ראש 

העיר אמר, הוא נתן תקציב מאוד גדול, של חצי מיליון שקל, לטובת פיתוח 

מרחבי מצוינות בחטיבת הביניים, ואנחנו מרגישים שבמהלך הזה אנחנו 

הגיע ולהיבחן וללמוד נותנים הזדמנות שווה לכל התלמידים, באמת ל

 במסגרות מצוינות. 

 מעבר לכיתות המצוינות, שיש בכל בית ספר. זה תוספת.  מר מוטי ששון:

אני מקבל את ההנחה שההתרוצצות של הילדים אינה נוחה, לא להורים ולא  מר שי קינן:

לילדים, השאלה אם ישנם ילדים שהיום רשומים במגמה מסוימת, וזכותם 

 ר הרישום שלהם המגמה לא תפעל. תקופח מאחר ובאזו

יש, בכל בית ספר יש את אותן מגמות. אמרתי. של מתמטיקה ומדעים.  גב' אריאלה קיידר:

מגמות מצוינות. עכשיו, יש בתי ספר שנותנים קצת איזשהם לימודי העשרה 

בתחומים נוספים. בכלל, בחטיבות ביניים לא מדברים על מגמות. מדברים 

רים על העשרה. מגמות יש רק בתיכון, כאשר אתה על כיתת התמחות, מדב

הולך ומשקיע בזה הרבה מאוד שעות, ולומד במסלול של היבחנות לבגרות 

במגמה שבחרת. אין בחטיבות הביניים מגמות. עכשיו, חבריה, צריך לבחור 

מתוך הקיים. מתוך הקיים. הם, יש להם לכל ילד אפשרות להיבחן לכיתת 

ה, ולשם ילכו. כל הכיתות האלה, אתם יודעים, מצוינות במדעים ומתמטיק

לא, כל בית ספר נותן את הטוויסט הקטן שלו. אבל אין הבדל מהותי בין 

 הכיתות. אמרתי, ונשארו, נשארו על אזוריות. על אזוריות. 

 כן. נכון, נכון. אתה צודק.  מר מוטי ששון:

, מסמכי הבהרות שהפצנו בלי בכל המסמכים זה יצא. פורסם בכל המסמכים גב' אריאלה קיידר:

 סוף. 

אני חושבת שגם אילולא הקורונה, גם אם הייתה זרז, זאת החלטה נכונה,  גב' רבקה עדן:

מקצועית, והעיקר לטובת הילדים  אני זוכרת מהתקופה שעבדתי כיועצת, 

כשעוד לא היו חטיבות ביניים, המרוץ הזה הוא פשוט מיותר ולא נכון. ילד 

תלמידים שהוא לומד איתם לחטיבת הביניים, ואין שום אמור להמשיך עם ה

סיבה בגלל איזושהי כותרת, שאני לא בטוחה עד כמה היא משמעותית, הוא 

צריך לעבור ולהסתגל לחברים חדשים. מיותר. בואי לא ניכנס לדיון על 

 ההורים היום. 
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 אפשר לך. אני הרחבתי בגלל שאני רואה שיש פה התעניינות. לא, אני מ מר מוטי ששון:

 רק משפט, שזה גם עלה בוועדת החינוך שהייתה לפני שבוע, הנושא הזה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 שי, זה בסדר?  מר מוטי ששון:

 כן.  מר שי קינן:

אוקי, אני עובר לשאילתא הבאה. אבל אם חבר מועצה באמת נתקל באיזה  מר מוטי ששון:

נוך תענה לכם ישר. ... מידע שהוא לא כל כך סומך עליו, ראש מינהל החי

אומר לה, "מה עם מגמות הספורט, הכל נשאר אותו דבר?", היא הייתה 

אומרת לך. לא, לא, לא, תשמעי, למשל נושא מקצועי שאת, משהו שאת לא 

אוהבת אותו כל כך או האינפורמציה לא מסתדרת לך, אז את יכולה להרים 

בל אם יש משהו ספציפי לה טלפון, "זה נכון מה ששמעתי?". זה בהחלט כן. א

, מה? נכון, זה -שאת רוצה, אמרנו שמעבירים את זה לעוזר שלי, הוא זה ש

התפקיד שלו. הוא מזכיר המועצה, וזה התפקיד שלו. אבל אף אחד לא שומע 

 אותך. 

באופן טבעי הנושא הזה עורר הרבה ענייו בתקשורת המקומית, ובכל  גב' אריאלה קיידר:

דגשתי שהמגמות האזוריות נשארות. זאת אומרת, התייחסות שנתתי אני ה

 מי שבאמת התעניין בנושא, יכול היה לקבל את המידע הזה בכל מקום. 

 . 4טוב, אני, לא,  מר מוטי ששון:

 אתה יכול להתקדם, מוטי.  מר שי קינן:

 

 אילו מגמות בוטלו? -של חברת המועצה עינב קפלן בשארי בנושא -שאילתא .4

שאילתא של עינב. עינב, כן. עינב, הסתפקת במה שנאמר? אוקי, היא  מר מוטי ששון:

הסתפקה. אני עובר הלאה. אריאלה, תודה רבה, ותמשיכי את עבודת הקודש 

שלך. אם את צריכה עוד כסף למגמות המצוינות, תקבלי עוד חצי מיליון. 

חבר'ה, לא יעזור שום דבר, אנחנו חייבים להשקיע בדור העתיד ואזרחי 

מיליון  88ולתת, חבל שלא היית בישיבה, היית בישיבה שעברה, ראית  המחר,

שקל סבסוד של החינוך הלא פורמלי. איפה? איפה אפשר? טוב, כן, כולם 

 רוצים להיות ראשי ערים, נו, זה בסדר. דו"ח רבעוני. 

 

 (.3רבעון) -2020אישור דו"ח רבעוני לשנת  .5

 סתי, בבקשה. כן, דו"ח רבעוני, מי מציג? א מר מוטי ששון:
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 30-ערב טוב. אני מציגה בפניכם את הדו"ח הכספי לתקופה שעד ה גב' אסתי וייסלר הרצוג:

היו  2020. בתקציב הרגיל, ההכנסות ברבעון השלישי לשנת 2020לספטמבר 

. ההוצאות 1,063,000,000-ביחס לתקציב היחסי, והסתכמו ב 3%-קטנות בכ

מהתקציב היחסי לתקופה,  4%-כהיו קטנות ב 2020ברבעון השלישי לשנת 

 9.8-שקלים. כך שהעודף על התקופה הגיע לכ 1,053,000,000-והסתכמו ב

מיליוני שקלים. בתקציב הפיתוח, הכנסות ברבעון השלישי היו דומות 

מיליוני שקלים, כך שהגירעון לתקופה היה  127-להוצאות. זה הוערך ב

 318-הפיתוח הגיעו לשקלים, והעודפים הזמינים נטו בתקציב  115,000

 140לספטמבר של  30-מיליוני שקלים. בקרנות הפיתוח יש לנו יתרות ליום ה

מיליוני שקלים. בהתאם לנתוני ההכנסות וההוצאות בתקציב הרגיל 

, ומתוך הנחה שלא יהיו עוד 2020לתקופה המדובר ינואר עד ספטמבר 

, אנחנו מטלות והרעות שתגרומנה לפגיעה בהכנסות או הגדלת הוצאות

ללא גירעון תקציבי. תקציבי הפיתוח מבוצעים  2020נצליח לסיים את 

 בהתאם לתקציבים שאושרו כאן במועצת העיר. שאלות? 

 שאלות. טוב, זה בעצם,  מר מוטי ששון:

 זה לא אני, אני רק מציגה את הנתונים. זה כל עובדי העירייה,  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 2020מי בעד אישור דו"ח רבעוני שלישי לשנת אוקי, אז  מר מוטי ששון:

בעד. מי נגד? מי  21, 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרנמנע? רוב מוחלט, 

 

 מחיקת חובות שאינם ניתנים לגביה חובות אבודים.  .6

מועצת העיר, מחיקת חובות שאינם ניתנים לגביה, חובות  בקשה לאישור מר מוטי ששון:

 אבודים, חובות אשר התקבל לגביהם הפטר בערכאות השיפוטיות. בבקשה. 

שקלים הפטר. אני מניח  1,025,645טוב, אנחנו מביאים לכאן מחיקה של  מר אמנון ארץ קדושה:

 שכבר כולם יודעים,

 בערכאות משפטיות.  מר מוטי ששון:

בעצם התושבים קיבלו בערכאות משפטיות הפטר מהחוב, כך שלא ניתן  ארץ קדושה:מר אמנון 

 לגבות אותו. 

שאלות? אין? מי בעד אישור מחיקת חובות שאינם ניתנים לגביה, חובות  מר מוטי ששון:

אבודים, חובות אשר התקבל לגביהם הפטר בערכאות השיפוטיות, מי בעד? 

בעד.  21, 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

 פה אחד. אני עובר לסעיף הבא.  אושראין נגד, אין נמנעים. 
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 .2020עדכון התקציב הרגיל לשנת  .7

 . מי זה, רחמים? 2020עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

 כן.  מר רחמים בינוני:

 כן, בבקשה, רחמים, דבר.  מר מוטי ששון:

ש"ח, מתקציב  14,300,000מיליון,  14אנחנו מדברים על עדכון תוספת של  רחמים בינוני:מר 

. 2020. מדובר על תקציב 1,497,557,874לתקציב של  1,483,257,874של 

אנחנו מדברים פה על הגדלה בסעיף ההכנסתי וההוצאתי של תוכנית 

 ון. "ניצנים". זה רק תוספת. כי זה גם הכנסה וגם הוצאה, זה האיז

, 3, 2, 1מצד אחד את מוציאה, מצד שני, כן, כן, אני אשאל. אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד,  21, 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4

 . אני עובד לסעיף הבא. אושראין נמנעים. 

 

 גביה על פי הדין,  לפקיד -מנהלת מחלקת הגביה -מינוי הגב' סיוון ריאבוי .8

אישור מועצה למינוי פקיד גביה ברשות. המועמדת היא סיוון ריאבוי, אתם  מר מוטי ששון:

 מכירים אותה? ריאבוי, מי, 

 סיוון ריאבוי, כן.  מר אמנון ארץ קדושה:

, לתפקידה כמנהלת מחלקת גביה בעיריית 060517133אוקי. תעודת זהות  מר מוטי ששון:

ה, גביית ארנונה כללית המוטלת מכוח חוק ההסדרים חולון. ההסמכה של

במשק המדינה, בסוגריים, תיקוני חקיקה להשגת יעדי התקציב, התשנ"ג 

 70, ותשלומי חובה המגיעים לרשות על פי כל דין. ב', גבייה לפי סעיף 1992

, של קנסות שפסק בית המשפט לעניינים 1997לחוק העונשין, תשנ"ז 

 70המקומית. ג', גביית קנסות כמשמעותם בסעיף מקומיים לטובת הרשות 

, בשל עבירות שהן ברירת משפט. כאמור, בסעיף 1997לחוק העונשין, תשנ"ז 

, בסוגריים א', לחוק ההסדר, הדין הפלילי נוסח משולב, 2.2.8ב', בסעיף קטן 

, ... לרשות מקומית על פי כל דין. גבייה של קנסות לפי סעיף 1982התשמ"ב 

, של קנסות מנהליים שהוטלו 1985עבירות המנהליות, התשמ"ו לחוק ה 18

לטובת המועצה, בשל כל עבירה שנקבע לגביה כי היא עבירה שבעדה ניתן 

לתת קנס ... על פי חוק העבירות המנהליות ועל פי מכתבה של סגן היועצת 

 . מי בעד? 8.12.2020המשפטית מיום 

 , -בוסקילה שהיא החליפה את אילן   מר אמנון ארץ קדושה:
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בעד. מי  21אילן ביקש לפרוש. פרש כבר. אוקי, מי בעד? אני רואה שכולם.  מר מוטי ששון:

 פה אחד. אני עובר לסעיף הבא.  אושרנגע? אין נגד, אין נמנעים. 

 

 כמפקח נציג איכות הסביבה. 021950555 -הסמכה של מר ניר שמואל ת.ז .9

 הסמכה של, ניר שמואלי. מר מוטי ששון:

ניר שמואלי עבר מרישוי בנייה ליחידה לאיכות הסביבה, וכדי לפעול  יונת דיין: גב'

 בהתאם, עם הסמכויות, נדרשת ההסכמה הזאת. 

את צריכה להגיד את תעודת הזהות שלו. התעודה שלו, של ניר שמואלי,  מר מוטי ששון:

בעד. אין  21. מי בעד? נשאר אותו דבר, פה אחד. 021950555תעודת זהות 

פה אחד. הוא מפקח נציג איכות הסביבה, בסדר.  אושרד, אין נמנעים. נג

אוקי, חברים, תודה רבה, הישיבה נעולה. להתראות בחודש הבא, בישיבה 

 הבאה.
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